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ZÁPIS ze schůze rady č. 2/2023
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 8. 2. 2023, čas: 12:30 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef
Smolík, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: XXXXXXXXXXXXXXXX

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 08.02.2023 v 12:35:31

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:36:11

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 12:36:11

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:36:39

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:36:50

Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Žádost o skončení nájemní smlouvy dohodou + výběr nového nájemce DPS
4. Výběr nájemce DPS
5. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330067454/004-GPM
6. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene
7. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330073740/001-GPM
8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - Jihomoravský kraj
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9. Prodloužení nájemní smlouvy - Automat na svíčky
10. Sberbank - aktuální informace
11. Letní kino - žádost o opravy
12. Sportovní hala - zakoupení lavic
13. Zdravotní klaun - Žádost o finanční dar
14. Letecké snímkování a video

Diskuze zahájena v 12:36:50

V 12:39:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 15 - Posezení s hudbou - "Jak se dělá šoubyznys"
- doplňuje se bod č. 16 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 40/3
- doplňuje se bod č. 17 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 12496
- doplňuje se bod č. 18 - Výběr nájemce bytu 1072/3
- doplňuje se bod č. 19 - Žádost o slevu z nájemného za pronájem společenského centra
- doplňuje se bod č. 20 - Rozpočet 2023
- doplňuje se bod č. 21 - Cenová nabídka - pozemky na ul. Západní
- doplňuje se bod č. 22 - Kontrola usnesení
- doplňuje se bod č. 23 - Žádost o úpravu a opravu pronajímaných prostor Poliklinika -
lékárna
- doplňuje se bod č. 24 - Dodatek č. 2 ke SoD na akci ,,Revitalizace veřejného
prostranství u kostela“
- doplňuje se bod č. 25 - Pronájem SC - sportovní tábor ZUŠ
- doplňuje se bod č. 26 - Příměstský tábor 2023
- doplňuje se bod č. 27 - Žádost o souhlas majitele sousedního pozemku
- doplňuje se bod č. 28 - Těžba akátu
- doplňuje se bod č. 29 - Autorský dozor na akci Zámek Hrušovany nad Jevišovkou KP –
rekonstrukce krovů a stropů - II. etapa
- doplňuje se bod č. 30 - Různé

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-18-2/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (8. 2. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:39:55

3. Výběr nájemce DPS (bod číslo 4)
Předkladatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:40:23

Důvodová zpráva
Je potřeba schválit nové nájemce do bezbariérových bytů č. 1 a 2 v DPS, Sklepní 526, Hrušovany nad
Jevišovkou.
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Diskuze zahájena v 12:40:23

Radní dle počtu přidělených bodů hlasují o panXXXXXXXXXXXXXXXXXX a
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, jako náhradníky na oba navrhují paní XXXXXXXXXXXXXXX a
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Další podmínkou pro přidělení bezbariérových bytů je pohybové
omezení, což uvedené žadatelky o byt splňují.

V 12:50:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel:
"XXXXXXXXXXXXXXXXXá") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou sXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, jako náhradníka
schvaluje XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX a to od 1. 3. 2023 na
dobu neurčitou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-19-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: IHNED (30. 4. 2023)

V 12:50:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel:
"XXXXXXXXXXXXXXXXXá") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 2 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou sXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, jako
náhradníka schvaluje XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, a to od 1.
3. 2023 na dobu neurčitou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-20-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 4. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:51:05

4. Žádost o skončení nájemní smlouvy dohodou + výběr nového
nájemce DPS (bod číslo 3)
Předkladatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:51:15
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Důvodová zpráva
Dne 24. 1. 2023 jsme obdrželi žádost paní XXXXXXXXXXXXX o skončení nájemní smlouvy na
pronájem bytu č. 10 v DPS, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou dohodou k 31. 3. 2023. Zákonná
výpovědní lhůta je 3 měsíce, nájem by skončil 30. 4. 2023.

Je potřeba schválit nového nájemce.

Diskuze zahájena v 12:51:15

Radní vyjádřili souhlas se skončením nájemní smlouvy s paní XXXXXXXXXXXXXXX ke dni 31. 3.
2023.

Dle počtu přidělených bodů navrhli hlasovat o panuXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Jako náhradník byl
navržen dle počtu bodů paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

V 12:53:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel:
XXXXXXXXXXXXXXXXXXX") v tomto znění:

RM schvaluje Dohodu o skončení nájemní smlouvy na byt č. 10 v Domě s pečovatelskou
službou, Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s XXXXXXXXXXXXXXX k 31. 3. 2023.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík,

Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-21-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: IHNED (30. 4. 2023)

V 12:54:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel:
XXXXXXXXXXXXXXXXXXX") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 10 v Domě s pečovatelskou službou,
Sklepní 526, Hrušovany nad Jevišovkou s XXXXXXXXXXXXXXXXXX, jako náhradníka
schvalujeXXXXXXXXXXXXXXXXXX, a to od 1. 4. 2023 na dobu neurčitou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-22-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 4. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:54:13

5. Výběr nájemce bytu 1072/3 (bod číslo 18)
Předkladatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:54:27
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Důvodová zpráva
Dne 31. 3. 2023 končí nájemní smlouva dohodou XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX na byt č. 3,
Nerudova 1072, Hrušovany nad Jevišovkou. Je potřeba vybrat nového nájemce.

Diskuze zahájena v 12:54:27

X X X X X X X X X X X X X X X X X X  i n f o r m o v a l a  o  v y ř a z e n ý c h  ž a d a t e l í c h  o  b y t  -
 XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX z důvodu dluhu vůči městu,
pan XXXXXXdále nesplnil podmínku pro MMR - překročení výše příjmu. Z důvodu nesplnění uvedené
podmínky byl  dále  vyřazen LXXXXXXXXXXXXX.   Radní  dle  počtu přidělených bodů hlasovali  o
paní XXXXXXXXXXX, jejíž žádost byla podána dříve, a o náhradnici paníXXXXXXXXXXXXXXXXXX

V 13:03:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel:
XXXXXXXXXXXXXXXXXXX") v tomto znění:

RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 3, Nerudova 1072, Hrušovany nad
Jevišovkou s XXXXXXXXXXXXX, jako náhradníka schvaluje XXXXXXXXXXXXXXXX, a to
od 1. 4. 2023, na dobu určitou 2 roky.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (1) Gabriela Poppová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-23-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 4. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:03:21

V 13:03:25 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

6. Žádost o slevu z nájemného za pronájem společenského centra
(bod číslo 19)
Předkladatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:03:40

Důvodová zpráva
Dne 6. 2. 2023 jsme obdrželi žádost Spolku dvě rybky o slevu z nájemného za pronájem celého
společenského centra dne 4. 3. 2023 na akci dětský karneval.

Diskuze zahájena v 13:03:40

Na akci bude vybíráno "dobrovolné vstupné", radní se shodují pronajmout SC Spolku dvě rybky za
účelem konání akce Dětský karneval,  a to za cenu letní  sazby,  tak jak bylo vyhověno i  spolku
volejbalu při akci "Volejbalový ples".

V 13:11:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel:
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"XXXXXXXXXXXXXXXXXá") v tomto znění:

RM schvaluje letní sazbu nájemného za pronájem celého společenského centra Spolku
dvě rybky, Nádražní 690, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, IČO 08776652,
zastoupeném Renatou Rabatovou, předsedkyní na akci dětský karneval, konaný dne 4. 3.
2023.

Hlasování
pro: (3) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-24-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 4. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:11:47

7. Pronájem SC - sportovní tábor ZUŠ (bod číslo 25)
Předkladatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:12:00

Důvodová zpráva
ZUŠ Hrušovany nad Jevišovkou bude pořádat ve dnech 31. 7. 2023 - 4. 8. 2023 sportovní tábor v sále
společenského centra.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
 
Diskuze zahájena v 13:12:00

Z důvodu podpory sportu a vzdělání u dětí, radní souhlasí se sníženým nájemným za částku 4.950 Kč.

V 13:13:47 přišel Gabriela Poppová, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 13:14:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel:
"XXXXXXXXXXXXXXXXXX") v tomto znění:

RM schvaluje cenu 4.950,-- Kč za pronájem sálu, šatny pro veřejnost, šatny pro
účinkující, včetně příslušenství společenského centra ve dnech 31. 7. 2023 - 4. 8. 2023
Základní umělecké škole Hrušovany nad Jevišovkou, p.o., zastoupené Jaroslavem
Piknerem, ředitelem, IČO 70841721, za účelem pořádání sportovního tábora. Cena je
včetně spotřeby energií. Kauce nebude vybírána.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-25-2/23
zodpovídá: Dana Gerspitzerová
termín: IHNED (31. 8. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:14:43

 
Josef Smolík se dotázal na nájemce v sociálních bytech. Upozornil,  že se občané domnívají,  že
sociální byty jsou pronajímány i movitými nájemníky, kteří v těchto bytech žijí i více jak 20 let.

XXXXXXXXXXXXXXXXXX vysvětlila, že příjem žadatelé dokládají pouze na začátku nájemního vztahu.

Nemáme  možnost  požadovat  po  nájemcích  "majetkové  přiznání".  Pokud  je  smlouva  dále
prodlužována, je zcela na pronajímateli, zda konkrétního nájemce a jeho domácnost bude nadále
považovat za sociálně slabé a zda na základě této skutečnosti opakovaně prodlouží nájemní smlouvu.
Dle vyjádření MMR rozhodnutí o pokračování či ukončení nájemního vztahu a jeho podmínek je plně
ponecháno na městě a jeho bytové a sociální politice.

Co se týče výše nájemného, je město stále vázáno podmínkami dotace, dříve byly podmínky uvedeny
na dobu neurčitou. Po změně podmínek je možnost podání žádosti o zkrácení podmínek, žádost byla
městem podána a žádosti bylo vyhověno, podmínky dotace MMR byly zkráceny na dobu 30-ti let
(budou trvat dalších cca 11 let).

 

V 13:20:08 odešel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene -
Jihomoravský kraj (bod číslo 8)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:20:40

Důvodová zpráva
Na základě PD pro investiční akci ,,Pravobřežní kanalizace – I. Etapa“ byla podána žádost o uzavření
smlouvy na zřízení věcného břemene pro pozemky p.č. 4346/1 a p.č. 4346/8 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou, které jsou ve vlastnictví Jihomoravského kraje. Jihomoravský kraj zaslal Smlouvu o
smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro stavbu ,,Pravobřežní kanalizace – I. Etapa“ -
splašková kanalizace a přeložka vodovodu. Smlouva je přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 13:20:40

XXXXXXXXX sdělil, že smlouva již byla zaslána k podpisu na JMK, materiál je radním předložen na
vědomí.

V 13:21:52 přišel Jiří Strnad, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
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Nepřítomni: (0)

Rada bere materiály předložené k bodu č. 8 - Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného
břemene - Jihomoravský kraj na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:21:58

9. Prodloužení nájemní smlouvy - Automat na svíčky (bod číslo 9)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:22:13

Důvodová zpráva
V červenci 2021 byla uzavřena nájemní smlouva se společností GRANDIA INVEST s.r.o., která
zajišťuje provoz automatu na svíčky na místním hřbitově. Smlouva byla uzavřena na dobu určitou 2
let. Ke zvážení zda prodloužit nájemní smlouvu. Po konzultaci s městským advokátem, doporučuje
úpravu doby nájmu na dobu neurčitou a výpovědní dobu 1 rok.

Cena: 500 Kč/rok (dle sazebníku – částka za pozemek užívaný pro podnikání je určena individuálně
dle rozhodnutí RM, pronájem pozemku pro předzahrádky restaurací = 120 Kč/m2/rok, místo pro
prodej na náměstí = 150 Kč/m2/rok)

Záměr pronájmu byl vyvěšen na úřední desce 10.5. - 26.5. 2021

Změnou doby z určité na neurčitou a výpovědní doby dojde k zásadním změnám, proto je nutné
schválit záměr změnit nájemní smlouvu.

Společnost se  změnou doby z určité na neurčitou a výpovědní doby 1 rok souhlasí. Dále byla
oslovena ohledně možného navýšení nájemného o míru inflace za rok 2022 - bylo sděleno, že
navýšení o míru inflace je ze strany společnosti akceptovatelné.

Diskuze zahájena v 13:22:13

Společnost poskytující automat na svíčky vyjádřila souhlas s návrhem RM, navýšení o inflaci, pro
letošní rok navýšení činí cca 80 Kč/rok. Dále vyjádřili souhlas se smlouvou na dobu neurčitou s
výpovědní lhůtou 1 rok.

V 13:23:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr změnit nájemní smlouvu uzavřenou dne 8.7.2021 na pronájem části
pozemku p.č. 706 o výměře 1 m2 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou.

Změnou nájemní smlouvy by mělo dojít ke změně doby trvání nájemní smlouvy na dobu
neurčitou, výpovědní lhůta jeden rok a navýšení ceny nájemného o míru inflace.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-26-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: IHNED (31. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:24:10
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10. Posezení s hudbou - "Jak se dělá šoubyznys" (bod číslo 15)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:24:27

Důvodová zpráva
Město Hrušovany nad Jevišovkou bude pořádat v pátek 10.3.2023 zábavný program „Jak se dělá
šoubyznys“ s Petrem Jablonským a Nikolou Votrubovou. V přehledu schválených akcí je akce
označena jako Posezení s hudbou.

Je nutné schválit částku za vstupné. Navrhuje se cena vstupného 200 Kč. Dále prodej vstupenek v
předprodeji a na místě. Příjem při kapacitě 180 platících návštěvníků by byl 36 000 Kč.

Diskuze zahájena v 13:24:27

Radní vyjádřili souhlas s návrhem vstupného – 200 Kč/os.

V 13:27:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje výši vstupného 200 Kč/osobu na akci pořádanou městem Hrušovany nad
Jevišovku s názvem „Jak se dělá šoubyznys“ .

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-27-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:27:43

11. Záměr prodeje části pozemku p.č. 40/3 (bod číslo 16)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:28:22

Důvodová zpráva
Věc: záměr prodeje části pozemku p.č. 40/3 o výměře cca 40 m2 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou

Žadatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou

Datum podání: 23.1.2023

územní plán: Vz – plochy zemědělské výroby

cena: ……….

účel: Posezení

Inženýrské sítě: bez inženýrských sítí 

Pozemek se nachází na ul. Příkopy vedle sklepa ve vlastnictví žadatele. Požadovaná část pozemku
zasahuje do projektu pro zadržování vody v krajině „POLDR – Příkopy“ - Založení vodní tůně s
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doprovodnou výsadbou zeleně. Situační zákres projektu je přílohou materiálu.

Žadatel uvedl, že chce pozemek za účelem vybudování posezení u přilehlého sklepa.

Diskuze zahájena v 13:28:22

XXXXXXXXX sděluje,  že projekt  POLD – Příkopy byl  v  roce 2020 upraven a již  nezasahuje na
pozemky pod silnicí.

Starostka města poukázala na dřevinu rostoucí na pozemku, dle dohody s žadatelem bude posezení
vybudováno za rostoucí dřevinou.

Podmínka – bez oplocení.

Radní diskutovali o přístupu a údržbě svahu u silnice. XXXXXXXXX informoval, že svah zůstane
dostupný z okolních pozemků, které zůstanou ve vlastnictví města.

V 13:35:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 40/3 o výměře cca 50 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-28-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:35:31

12. Záměr prodeje části pozemku p.č. 12496 (bod číslo 17)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:35:43

Důvodová zpráva
Věc: záměr prodeje části pozemku p.č. 12496 o výměře cca 26 m2 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou

Žadatel: EG.D, a.s., Lidická 1873/36, 602 00 Brno, IČO: 280 85 400

Datum podání: 1.2.2023

územní plán: Pv – plochy veřejných prostranství

cena: ……….

účel: umístění kioskové trafostanice (nahrazení stožárové trafostanice)

Inženýrské sítě: na hranici el. vedení NN a komunikační vedení

 

Pozemek se nachází na ul. Pastviny. Žadatel uvedl, že chce pozemek za účelem umístění kioskové
trafostanice, která má nahradit současnou stožárovou.
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Diskuze zahájena v 13:35:43

Tajemník upozornil na nutnost posunutí stavby, nyní stavba plánována v rozhledovém trojúhelníku
do křižovatky, což bude žadatel dále řešit s policií.

V 13:43:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 12496 o výměře cca 35 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-29-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:43:15

13. Cenová nabídka - pozemky na ul. Západní (bod číslo 21)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:43:37

Důvodová zpráva
Dne 6.2.2023 byla doručena žádost společnosti Stavby - Spišiak s.r.o., IČO 08027595 o vypracování
cenové nabídky na prodej pozemků p.č. 4685/39 o výměře 552 m2 a p.č. 4685/40 o výměře 1721 m2
oba v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou. Žadatel žádá o 2 varianty ceny - se zohledněním přeložek a bez
zohlednění.

Pozemky jsou územním plánem určeny pro výstavbu bytových domů. Pro výstavbu bytových domu
byla zpracována architektonická studie (viz. příloha materiálu). Přes pozemky vedou sítě, které bude
nutné přeložit - elektrické vedení (EG.D), datové kabely (CETIN).

Na prodej pozemků byl v květnu 2021 zpracován znalecký posudek, který ocenil pozemky cenou
1070,- Kč/m2.

Diskuze zahájena v 13:43:37

Starostka města navrhla ponechat přeložku na žadateli, a toto zohlednit v kupní ceně za pozemek.

Úkol: XXXXXXXXX Nechat zpracovat nový znalecký posudek vč. ocenění přeložek.

Rada bere materiály předložené k bodu č. 21 - Cenová nabídka - pozemky na ul. Západní na
vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:52:32

XXXXXXXXX dále radní upozornil, že v době konání Letních slavností budou probíhat i Pivní
slavnosti.

Starostka města dále informovala o nabídce Gardec grill.  Majitel  nabídl  spolupráci  při  Letních
slavnostech – zajištění prodejních stánků s občerstvením – cca 11 prodejních míst.  PanXXXXXX
doplnil, že by se je jednalo o akci Food festival, který by byl součástí slavností, pátek – neděle. Město
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by nadále  provozovalo  svůj  prodejní  stánek.  Čeká se na doručení  písemné nabídky a  doplnění
podmínek, např. připojení el. energie apod. Dále je nutné dořešení ceny za stánek. Radní vyjádřili s
návrhem souhlas.

14. Příměstský tábor 2023 (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:02:21

Důvodová zpráva
V termínu 31. 7. – 4. 8. 2023 by měl proběhnout 6. ročník příměstského tábora při Sportovní hale
v Hrušovanech nad Jevišovkou s kapacitou 25 dětí od 6 do 10 (příp. 11) let, od 8.00 do 16.00 hod.
každý den. Vedoucí tábora budeXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
plánovány jsou ještě 2 dobrovolné pomocnice. Ze zkušeností z minulých let navrhuji cenu tábora
2000 – 2200,- Kč na osobu. Přesné podmínky stravování a konkrétní předběžný propočet nákladů
předložím na některé z příštích RM. Zároveň prosím o potvrzení rezervace termínu přímo na hale.

Diskuze zahájena v 14:02:21

Radní se shodli na částce 2.100 Kč/dítě.

V 14:03:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje konání příměstského tábora ve Sportovní hale v Hrušovanech nad
Jevišovkou v termínu 31. 7. – 4. 8. 2023 a rezervaci sportovní haly za cenu 2.100,-
Kč/dítě.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-30-2/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 22. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:03:51

15. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330067454/004-
GPM (bod číslo 5)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:02

Důvodová zpráva
Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J., XXXXXXXX, přípojka kabNN“ na pozemcích města parc.č. 10380/1, 12395/1 a 12402 v kat.
území Hrušovany nad Jevišovkou. Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 1.200,- Kč bez DPH.
O zřízení věcného břemene byla dne 11.01.2021 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene. Smlouva o zřízení věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 14:04:02
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V 14:05:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330067454/004-GPM na
pozemcích města parc.č. 10380/1, 12395/1 a 12402 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou, se společností EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J.,
XXXXXXXX, přípojka kabNN“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-31-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:05:19

16. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene (bod
číslo 6)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:05:33

Důvodová zpráva
Společnost ENERG-SERVIS, a.s., zastupující společnost EG.D, a.s., zaslala žádost o vyjádření k
dokumentaci pro územní řízení a dále zaslala návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene pro stavbu ,,Hrušovany n./J. XXXXXXX přip.kNN - SKLEP“. Cena za VB bude činit 2.000,-
Kč bez DPH. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí a situační výkres jsou přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 14:05:33

Přípojka je vedena v chodníku, nutno rozebrání a vrácení do původního stavu.

V 14:06:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje navrženou trasu kabelového vedení NN a umístění el. pilířů na pozemcích
města parc.č. 3426/4 a 76/35 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a zároveň schvaluje
Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro stavbu ,,Hrušovany
n./J. XXXXXXX přip.kNN - SKLEP“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné
smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-32-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 28. 2. 2023
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:06:45

17. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330073740/001-
GPM (bod číslo 7)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:06:58

Důvodová zpráva
Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J., XXXXXXXX pří“ na pozemku města parc.č. 12401 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou. Výše
úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.000,- Kč bez DPH. O zřízení věcného břemene byla dne
06.09.2021 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Smlouva o zřízení
věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 14:06:58

V 14:07:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330073740/001-GPM na
pozemku města parc.č. 12401 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, se společností
EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J., XXXXXXXX pří“ a pověřuje
starostku města podpisem předmětné smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-33-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:36

18. Dodatek č. 2 ke SoD na akci ,,Revitalizace veřejného
prostranství u kostela“ (bod číslo 24)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:55

Důvodová zpráva
RM je předkládán k projednání návrh dodatku č.2 ke SoD k akci „Revitalizace veřejného prostranství
u kostela“. Dodatek řeší vícepráce ve výši 55.501,40,- Kč bez DPH a méně práce ve výši 422.862,22,-
Kč bez DPH. Celková cena díla se tedy sníží o 367.360,82,- Kč bez DPH a bude tedy v současné době
ve výši 8.717.990,32,- Kč bez DPH. Návrh dodatku č.2 a změnový list č.2 jsou přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 14:11:55

Přípojka je vedena v chodníku, nutno rozebrání a vrácení do původního stavu.

V 14:12:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
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tomto znění:

RM schvaluje Dodatek č.2 ke SoD k akci „Revitalizace veřejného prostranství u kostela“
s firmou SATES ŠECHY, s.r.o., IČO: 25172654, sídlem Radkovská 252, 588 56 Telč. RM
pověřuje starostku města podpisem předmětného dodatku.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková,

Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-34-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:12:32

19. Autorský dozor na akci Zámek Hrušovany nad Jevišovkou KP –
rekonstrukce krovů a stropů - II. etapa (bod číslo 29)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:12:57

Důvodová zpráva
Na základě poptávky města zaslal pan Ing. Miroslav Navrátil, IČO: 74413180, sídlem Kamenná čtvrť
76, 639 00 Brno, cenovou nabídku za výkon AD na akci „,Zámek Hrušovany nad Jevišovkou KP –
rekonstrukce krovu a stropů – II. etapa“. Cenová nabídka je přílohou materiálu. 

Diskuze zahájena v 14:12:57

V 14:15:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku pana Ing. Miroslava Navrátila, IČO: 74413180,
sídlem Kamenná čtvrť 76, 639 00 Brno, za výkon AD na akci „Zámek Hrušovany nad
Jevišovkou KP – rekonstrukce krovu a stropů – II. etapa“. RM pověřuje starostku města
podpisem předmětné smlouvy či objednávky.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-35-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:16:09
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Starostka  města  dále  informovala  o  termínu  zahájení  prací  na  ul.  Luční.  Termín  zahájení  byl
stanoven na 15. 2. 2023.

20. Rozpočet 2023 (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:28:21

Důvodová zpráva
V příloze materiálu je RM předložen návrh vybraných investičních akcí do Rozpočtu města
Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2023.

Diskuze zahájena v 14:28:21

XXXXXXXXXXXXXXX konstatovala,  že  se  jedná se  o  předem projednané investice,  které  budou
zapojeny do Rozpočtu města  Hrušovany nad Jevišovkou na r.  2023.  Projednávaná příloha byla
předložena na schůzce zastupitelů k rozpočtu dne 26. 1. 2023.

Jednalo se zejména o investičních akcích k posouzení ZM. Z diskuze vyplynulo, že se do návrhu
rozpočtu na rok 2023 mimo jiné zapojí – zpevněná plocha ul. Nádražní a Mlýnské, rekonstrukce
smuteční síně, fotovoltaika ČOV a úpravna vody, cyklostezka po hrázi.

XXXXXXXXXXXXXXX dále hovořila o základním rámci podpory pro sportovní kluby. Sdělila, že FV
projednal základní rámec a doporučil navýšení ZR na 900.000 Kč. Sdělila, že proběhly schůze se
zástupci fotbalového klubu, na základě těchto schůzek byla doporučena další úprava, a to navýšení
na 600.000 Kč – maximum na jednoho žadatele.

Starostka města upozornila, že fotbalový klub bude v příštím roce požadovat částku 4 mil. Kč na
certifikaci hřiště s umělým povrchem. Celková částka je vyčíslena na 12 mil. Kč, po městě požadují
úhradu 1/3.

V 14:36:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM doporučuje zařazení vybraných investičních akcí do Rozpočtu města Hrušovany nad
Jevišovkou na rok 2023, dle podmínek uvedených v zápise.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-36-2/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXX
termín: 22. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:36:49

21. Sberbank - aktuální informace (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:42:06

Důvodová zpráva
Ústně byly podány aktuální informace ke kauze Sberbank.
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Diskuze zahájena v 14:42:06

Rada bere materiály předložené k bodu č. 10 - Sberbank - aktuální informace na vědomí.

XXXXXXXXXXXXXXX seznámila radní se situací ve Sberbank, a.s. CZ v likvidaci, ve které má město
Hrušovany nad Jevišovkou od února 2021 finanční prostředky.

Veškeré informace k probíhající insolvenci jsou volně dostupné na www.justice.cz.

https://isir.justice.cz/isir/ueu/vysledek_lustrace.do?ic=25083325&aktualnost=AKTUALNI_I_UKONC
ENA&rowsAtOnce=50

Dále  Ing.  Vráblíková  shrnula  situaci.  Město  Hrušovany  nad  Jevišovkou  podalo  odvolání  proti
rozhodnutí o ustanovení věřitelského výboru (nikoliv proti procesu prodeje úvěrového portfolia).
Snahou Města Hrušovany nad Jevišovkou a ostatních věřitelů je:

získat vliv na proces prodeje majetku a provádět kontrolu procesu tak, aby byl maximalizován
výnos při prodeji majetku, aby nedošlo k postupu, který nebude v zájmu věřitelů.

Získat vliv na prodeji zbývající části úvěrového portfolia a majetku, přičemž se lze domnívat, že
výtěžek  z  prodeje  takového  majetku  může  rozhodnout  o  tom,  zda  budou  obce  a  města
uspokojeny zcela, nebo jakou míru ztrát budou nuceny nést.

Zajisti si přístup k informacím jako člen věřitelského výboru.

Pokud se prodej hlavní části úvěrového portfolia nyní podaří, pak v případě nenapravení situace s
věřitelským výborem bude patrně probíhat následující  prodej  zbývajícího minoritního majetku v
hodnotě jednotek miliard Kč bez kontroly věřitelů ve třetí skupině. Dohled nad prodejem tohoto
majetku Sberbank CZ a.s. v likvidaci by mohl zajisti dostatečný výnos, který by minimalizoval či zcela
eliminoval ztráty věřitelů zejména zastoupených ve třetí skupině.

RM bere na vědomí setrvání v procesu odvolání proti rozhodnutí o ustavovaní věřitelského výboru.

 Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:47:58

22. Žádost o úpravu a opravu pronajímaných prostor Poliklinika -
lékárna (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:49:03

Důvodová zpráva
Na město Hrušovany nad Jevišovkou byla podaná žádost od PharmDr. XXXXXXXXXXXXXX, který
žádá o opravu pronajímaných prostor Poliklinika-lékárna. Žádost je přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 14:49:03

Radní se shodli, že s úpravami souhlasí, avšak náklady za výmalbu i výměnu obkladů ponese nájemce
–  jedná  se  o  změnu  estetickou,  obklady  nejsou  poškozené.  Dále  radní  souhlasí  s  umístěním
reklamního polepu na okna, dle žádosti. Místostarostka upozorňuje, že předchozí majitel lékárny je
povinen uvést prostory do původního stavu (např. výmalba). Jedná se o přenášení povinnosti na
nového vlastníka firmy - vnitřní změny společnosti.

V 15:04:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM souhlasí s umístěním děrovaného polepu na okno lékárny na ul. Nádražní
společnosti Hrušovanská lékárna spol. s r.o.
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Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-37-2/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: IHNED (22. 2. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:05:22

23. Letní kino - žádost o opravy (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:05:56

Důvodová zpráva
Provozovatel letního kina, pan XXXXXX podal žádost o opravy v objektu letního kina v Hrušovanech
nad Jevišovkou - oprava laviček, rekonstrukce WC (odpady), oprava osvětlení v hledišti.

Dále informoval, že v roce 2022 bylo promítáno 24 představení, které navštívilo 1 107 diváků.

Starostka města konstatovala, že část kanalizace již byla opravena, další opravy  WC v letošním roce
neproběhnou. Proběhne oprava 20 ks. dalších laviček. Oprava osvětlení již byla zadána místní firmě.

RM bere na vědomí žádost o opravy objektu letního kina v Hrušovanech nad Jevišovkou a informaci o
počtu přestavení a diváků v roce 2022.

Diskuze zahájena v 15:05:56

V 15:07:40 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

Rada bere materiály předložené k bodu č. 11 - Letní kino - žádost o opravy na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:08:45

24. Sportovní hala - zakoupení lavic (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:09:05

Důvodová zpráva
Truhlářství Jaroslav Zelinka předložilo cenovou nabídku na zaklopení lavic do Sportovní haly proti
padání míčků a dalších sportovních pomůcek.

Desky budou vyrobeny z materiálu osb 15 mm, kování blum.

Zaklopení bude zhotoveno tak, aby bylo v případě úklidu možnost sundat toto zabezpečení.

Celková cena vč. DPH dle CN - 23.958 Kč
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Diskuze zahájena v 15:09:05

Dále starostka města informovala o ozvučení, stále se s firmou řeší technologie ozvučení.

V 15:14:36 přišel Gabriela Poppová, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 15:14:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje CN na vyhotovení zaklopení lavic ve Sportovní hale za částku 23.958 Kč
vč. DPH od společnosti Truhlářství Jaroslav Zelenka, Na Hrádku 938, 67167, Hrušovany
nad Jevišovkou, IČ: 75502895.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-38-2/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 22. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:15:04

25. Zdravotní klaun - Žádost o finanční dar (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:15:17

Důvodová zpráva
Město Hrušovany nad Jevišovkou obdrželo žádost od Zdravotní klaun, o.p.s., který žádá o finanční
dar pro potřeby financování programů organizace Zdravotní klaun, o.p.s. Tento dar bude využit ve
spádových nemocnicích, včetně nemocnice krajské, které poskytují péči Vašim občanům.

Zdravotní klaun je dobročinná organizace s národní působností od roku 2001 pomáhá dětským i
geriatrickým pacientům procházet procesem léčby s úsměvem. VČR působí 93 profesionálních
Zdravotních klaunů, kteří pravidelně navštěvují 63 nemocnic, 10 domovů pro seniory a 1 hospic (JMK
5 nemocnic - Brno, Břeclav, Kyjov, Hodonín a 3 geriatrie - Brno).

Výše finančního daru je na zvážení RM.

Diskuze zahájena v 15:15:17

Radní navrhují částku 1.000 Kč.

V 15:19:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje finanční dar ve výši 1.000,- Kč společnosti Zdravotní klaun, o.p.s.,
Paříkova 355/7, 190 00, Praha 9 - Vysočany, IČ: 26547953.
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Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-39-2/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 22. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:19:52

26. Letecké snímkování a video (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:02

Důvodová zpráva
Společnost CBS Nakladatelství s.r.o. zaslalo nabídky na letecké fotografování, video a snímkování
360 st. katastru města Hrušovany nad Jevišovkou. Nabídky vč. ceníku jsou přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 15:20:02

Radní nesouhlasí s cenovou nabídkou.

V 15:25:26 odešel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

V 15:32:52 přišel Jiří Strnad, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 15:33:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje pořízení leteckých fotografií/videa/snímkování 360 st. katastru města
Hrušovany nad Jevišovkou za cenu 7.191,- Kč bez DPH společností CBS Nakladatelství
s.r.o., Vodní 1972, 760 01, Zlín, IČ: 24804584.

Hlasování
pro: (0)
proti (2) Gabriela Poppová, Jiří Strnad
zdržel se: (3) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:34:07

27. Žádost o souhlas majitele sousedního pozemku (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:34:23

Důvodová zpráva
Pan XXXXXX požádal o souhlas města s umístěním objektu, viz příloha. Po telefonickém upřesnění se
jedná o mobilheim, který bude vypadat jako dům. 

Mínusy:

- Nejsou zde parkovací místa, parkovalo by se u hřbitova, kde chybí parkovací místa pro smuteční
hosty.

- Bezprostřední blízkost ostatních staveb. 

- Vzhled obce. 

Pozitiva:

- Možné bydlení pro rodinu/turisty. 

Diskuze zahájena v 15:34:23

Radní nesouhlasí s umístěním v lokalitě, mobilheim by byl umístěn v bezprostřední blízkosti RD a
hlavní silnice.

V 15:50:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Vráblíková") v
tomto znění:

RM za Město Hrušovany nad Jevišovkou jako vlastníka sousedního pozemku souhlasí s
umístěním objektu dle předložené žádosti pana Lubomíra Peprny. 

Hlasování
pro: (0)
proti (4) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:51:07

28. Kontrola usnesení (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:51:28

Důvodová zpráva
Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14. 11. 2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvávají
(UR-34-23/22).

Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30. 11. 2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
UR-55-24/22).

Ze schůze RM č. 25/2022 ze dne 14. 12. 2022 bylo celkem 17 usnesení, 2 usnesení přetrvávají



22 / 24

(UR-57-25/22, UR-66-25/22).

Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18. 1. 2023 bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-10-1/23).

 

Přetrvávající usnesení viz příloha.

 

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14. 11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30. 11. 2022, ze schůze RM č. 25/2022 ze dne 14. 12. 2022 a ze schůze RM č. 1/2023
ze dne 18. 1. 2023.

Diskuze zahájena v 15:51:28

Rada bere materiály předložené k bodu č. 22 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:51:47

29. Těžba akátu (bod číslo 28)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:52:01

Důvodová zpráva
Dle návrhu lesního hospodáře byla provedena těžba akátu v lese označeném 1B8 na parc. č. 10248/1
v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Po těžbě je potřeba  odstranit klestí, které bude nabídnuto k prodeji zájemcům o samotěžbu.

Dle ceníku Státních lesů se cena za hroubí pohybuje 300 - 500 Kč bez DPH za prm. Lesní hospodář
navrhuje prodejní částku 350 Kč/prm bez DPH.

Diskuze zahájena v 15:52:01

V 15:55:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje samotěžbu hroubí akátu v lese označeném 1B8 na parc. č. 10248/1 v k. ú.
Hrušovany nad Jevišovkou za částku 350 Kč/prm + DPH.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-40-2/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 22. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:55:52

30. Různé (bod číslo 30)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:56:09

Důvodová zpráva
RM se vrátila k projednání žádosti o změnu ceníku Společenského centra podanou dne 6.12.2022
zastupitelkou paní Danou Cashinovou a projednanou na jednání RM dne 14.12.2022 ve smyslu
hlasování o této žádosti. Přestože dle metodického výkladu MV není hlasování nutné a stačí
projednání věci, což splněno bylo, RM se rozhodla o žádosti hlasovat.

Diskuze zahájena v 15:56:09

u usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto znění:

RM schvaluje změnu ceníku Společenského centra dle návrhu předloženém paní Danou
Cashinovou.

Hlasování
pro: (0)
proti (5) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:14:03

Místostarostka města hovořila o zámku – přepočet do hodnoty vyfakturované částky, bylo poptáno
zadání kalkulace, prozatím nebyla kalkulace dodána.,

Dále  místostarostka  informovala  o  spolupráci  s  VŠ.  Uvedla,  že  prioritně  se  bude  pracovat  na
aktualizaci Krizového plánu města – zakomponování pandemie, více rozpracovat živelnou katastrofu,
válečný konflikt, apod.

Starostka města sdělila, že byla oslovena společnost Urbani ohledně umístění dopravních značek –
zákaz vjezdu 3,5 t mimo bus na ul. Rudé armády a zákaz stání u zámku. Policie však nedala k
umístění dopravního značení souhlas. 

Radní projednali nabídku společnosti Vinaři a vinařství – Rodinné stříbro České republiky, z. s.,
společnost nabízí prezentaci města za cenu 3.690 Kč/měsíc. Radní s nabídkou nesouhlasí.

 

V 16:13:16 předsedající zahájil hlasování o návrh

Jednání ukončeno 08.02.2023 v 16:54:43



24 / 24

Ověřeno ověřovateli:

1)   15. 2. 2023 16:51 Ing. Eliška Volná   

2)   15. 2. 2023 16:51 Ing. Věra Vráblíková   

 

Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
  

Místostarosta(ka):
  

15. 2. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023
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